
DJ

Ángel de Andrés

ecorda el primer dia
que va punxar?
I tant. A l’Arthur’s, a
Soldeu, tremolava de

mala manera. Van ser els meus
inicis amb la música electrònica. 

17 anys punxant i 20 a la nit, va
començar sent una criatura.
Haurà vist de tot.
He vist de tot, sí. He vist amics
meus acabar en psiquiàtrics,
m’han apunyalat dos cops quan
feia de porter en una discoteca...
La nit és una passió per a mi, jo
visc de nit, però s’ha de reconèi-
xer que veus de tot i t’acabes
acostumant a tot.

El clixé diu que qui treballa de
nit es droga, beu alcohol i té
molt de sexe.
Jo feia karate abans de començar
en la nit i tot i que era jove ja tenia

el cap ben moblat. No he caigut
mai en això. Tot i que he vist  mol-
tíssima gent que sí. I he après
moltes coses.

Per exemple?
Que no perdis el temps a convèn-
cer del contrari a qui està segur
que la droga és bona. No ho
aconseguiràs.

Vostè es diu Andrés Orihuela,
Ángel de Andrés és el nom artís-
tic, què li ha dit la família tots
aquests anys?
No s’han ficat amb mi perquè des
dels 17 sempre he fet la meva. Pe-
rò sí recordo un dia a Eivissa, es-
tava punxant al Pacha i hi havia
moltíssima gent, en què el meu
pare em va dir que estava orgu-
llós de mi. No m’ho havia dit mai.
Ni quan era esportista. Jo em vaig
ficar a la nit perquè no tenia ex-
pectatives de futur i de seguida
vaig veure que se’m donava bé.

Eivissa, la meca oi?
He estat 8 anys allà. A Space i al
funky room de Pacha.

La millor sessió de la seva vida? 

El primer cop que vaig punxar
davant de molta gent, a Eivissa,
m’ho vaig passar teta, però em
vaig adonar que a les 5.000 perso-
nes que hi havia els era igual el
que posés. La millor sessió? Fa
molts anys, un dia a l’Arthur’s,
que hi havia 4 persones passant-
s’ho bé amb la música.

Ja no es gaudeix la música com
abans?
Mira, jo puc posar una cançó que
estarà de moda d’aquí un any i la
gent no fer-ne ni cas. Només
agrada el que han escoltat abans
a la ràdio. Jo tinc unes sessions
que els dic ‘el DJ no és el teu puto
iPod’, perquè no em vinguin amb
el mòbil a demanar-me cançons.
S’ha perdut el respecte per als
que estem a la cabina.

Com està la nit d’Andorra?
Feta una merda. I no pels locals,
la gent ha perdut la inquietud
musical. Abans, als anys 80, la
gent escoltava la música a la dis-
co i després se la comprava. Ara
se surt només per mirar culs, lli-
gar i barallar-se. 

Si jo li dic David Guetta vostè
em diu...
L’exemple de fake Dj, un fals. Tot
màrqueting. 

I vostè produeix música? 
Tinc 8 temes penjats a Internet.
Però tinc un problema quan pro-
dueixo. No puc fer-ho sol perquè
m’obsessiono i no dormo.
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“La nit andorrana 
està feta una merda”

>>Dues dècades vivint i treballant la nit

36 anys. Viu en parella. Futur papà. Cinturó negre de karate. Fa 20 anys es va enamorar de
la feina als locals nocturns i en fa 17 que habita les cabines punxant música electrònica. 
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A la pregunta “què busca el No-
men?” no tinc una resposta més
enllà de l’òbvia. Portar la contra el
diverteix, té un ego més gran que
Austràlia i té un in tel·lec te amb
un punt exhibicionista que, en

aquestes terres de dir les coses
fluixet, impressiona més que Na-
cho Vidal en una convenció d’eu-
nucs. Dit això, el pressing de les da-
r reres setmanes per frenar l’IRPF
ha estat de traca. Al millor estil de
l’escarabat piloter ha acabat for-
mant una mandonguilla gegant en
la qual coincidien els fatxes, els li-
berals, els indignats i fins i tot, en
una maniobra digna de Salvador
Dalí, els sindicats! I tots, estil All
Black’s amb pintures de guerra re-
presentant una haka gegant con-

tra l’IRPF amb Nomen de capità.
Segurament hi ha més soroll que
raó. Però hi ha una cosa que no
se’ls pot negar: DA no ho portava
al programa. Martí i els seus van
mentir descaradament. I ho sa-
ben. I és una vergonya. Un acte de
cinisme que ja jutjaran les urnes
però que va ser el jòquer màgic
d’un ideari, el demòcrata, que no-
més tenia un punt: arrasar el so-
cialisme (Bartumeu) a Andor ra i
destrossar-lo per uns quants anys.
Se’n van sortir amb nota. Però tot i

això, que es veu diàfan en l’anàlisi,
el que no farem els que fa anys i
panys que demanem un IRPF és
queixar-nos ara que el posen.
Sempre he pensat que el meu país
algun dia avançaria cap a la nor-
malitat. Ahir va fer un passet més.
El soroll col·lateral no fa res més
que confirmar que va en la bona
direcció. Si els rics no paguen, si
tot és una mandanga, ja ho critica-
rem. Al món, primer van ser les
idees i després les protestes. No ho
vulguem fer al revés.

la seca, 
la meca i... L’escarabat

piloter
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